
Møte i politisk ledergruppe 08.11.22 

 

Til stede: Frode, Unn, Astrid, Anita, Magnar, Frank, Dag, Marit, Torbjørn 

 

Spørsmål og svar om budsjettet 

Spørsmål: Ønsker en vurdering av om en har vært forsiktig eller optimistisk ift budsjettet.  

Svar: Skatteinntektene er estimert – har lagt inn resultat like optimistisk/pessimistisk som vi 
pleier. Bruker anslag fra finansdepartementet. Skatteanslaget ble oppjustert 1. tertial i år. Det 
er estimert høy lønnsvekst både i år og neste år.  

Spørsmål: Utbytte fra Lyse 
Svar: Vi har ikke fått noe mer konkret informasjon om dette.  

Spørsmål: Rentekompensasjon og renteinntekter – slår dette ut for Gjesdal? 

Svar: Bruker anslag som kommer ang. dette. Har lagt oss litt lavere utover i perioden.  

Spørsmål: Eiendomsskatt – hvor stor del er fra boliger og hvor stor del er næring? 

Svar: Bolig og fritidsboliger utgjør 12-13 millioner og resten er næring. Mer enn halvparten 
kommer fra boliger og fritidsboliger.  

Spørsmål: Endelig budsjett i fjor – lagt inn økning på læremidler. Er det riktig at dette ikke er 
videreført – ikke prioritert? 

Svar: Erstattet med et høyere beløp, men gått bort fra læremidler og erstattet med drift.  

Spørsmål: Ikke prioriterte tiltak – redusert hjemmesykepleie.  
Svar: Sammenheng med utvidet antall heldøgnsplasser – reduksjon av behovet til 
hjemmetjenesten. Det blir ingen nedbemanning i hjemmetjenesten.  

Samferdselssaker 

Tom Kalsås, Ap, er utnevnt til statssekretær i samferdselsdepartementet.  

E39  
Det jobbes med samordning og å øke samarbeidet mellom fylkene.  

FV450 Bergsura 
Fylket har planer om å sende reguleringsplanen til 2. gangs behandling før jul. Planen er i 
ferd med å sluttføres.  

Prosjekt før Byrkjedalstunet  
Jobbes med dette. 

Rassikring av Giljajuvet  
Dette skall tas samtidig med utbedring av tunellen.  

 

Info ved ordfører og kommunedirektør 

Folkemøte for ungdomsforeldre 
Mange positive tilbakemeldinger etter møtet. 170 foresatte fra 7-10. klasse var til stede. 
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Nyttig og relevant møte. Ungdomsrådet hadde spilt inn tema til møtet. Innlegg fra oppvekst, 
politi, familiesenter, fritidsveiler og ungdom.  

Tilsyn barnevernet 
Barnevernet har hatt tilsyn på fosterhjemsoppfølging. Intervjuet fosterbarn, fosterforeldre og 
ansatte. Omfattende tilsyn som har vært godt forberedt. Ikke avdekket noen lovbrudd eller 
avvik. Kommer tilsynsrapport i neste møterunde. 

Familiesenter 
De har inntaksstopp resten av året på grunn av fravær av ansatte og stor pågang på saker.  

Fastlege for flyktninger 
Legekontoret i Bjerkreim tar ikke lenger inn nye pasienter. Nytt legekontor er under 
opparbeidelse i Gjesdal – jobber på spreng med dette.  

Helt Med 
6 avdelinger i Gjesdal kommune ønsker å ansette Helt Med-kandidater. Kandidatene skal 
jobbe enten heltid eller deltid i de ulike avdelingene. Finansiering av nye plasser er foreløpig 
ikke inne i statsbudsjettet. Hvis dette ikke kommer på plass, får kommunen en ekstra 
kostnad på 50 000 kr ekstra per kandidat. Satser på å være i gang i april 2023.  

Kommuneplanens arealdel 
Etter planen skulle første forslag være klar til politisk behandling før jul – utsettes nå til 
januar. Gjenstår en del arbeid med å få dokumenter til å henge sammen, og å kvalitetssikre 
de skikkelig. Kommet forslag til nye løsninger som en må forankre før en går ut med saken.  

Digital enhet – ny kommuneperiode 
Skal nå teste to ulike laptoper i en periode. Arbeidsgruppe består av Frode, Marit, Trygve, 
Inger Marie og Odd. I tillegg skal Vidar og Ola Andreas være med å teste enhetene.  

Godtgjørelse og utvalgsstruktur – arbeidsgruppe for dette 
Alle partier har meldt inn sine kandidater. Første møte blir før jul eller tidlig i januar.  

Juleavslutning for kommunestyret 
Politisk ledergruppe støtter at vi fortsetter tradisjonen med julegrøt og eventuelt spekemat. 
Bra signal at politikere sender signal om måtehold.  
Ønskelig med mat klokken 17:00.  

Vennskapskommuner i Ukraina 
KS har sendt brev til ordfører med forespørsel om kommunen ønsker å etablere 
vennskapskommune i Ukraina. Politisk ledergruppe ønsker litt mer informasjon om hvordan 
det har gått når vi har hatt vennskapsbyer tidligere. Politisk ledergruppe ønsker at dette 
sjekkes ut litt nøyere.  
Ønsker at vi undersøker ift tidligere vennskapsby i Danmark, evt sjekke med Sandnes om 
deres erfaringer.  

Framtidsverksted 
Det jobbes med dette og det kommer mer informasjon om dette på nyåret. Gjesdal har meldt 
seg til å være med i utprøvingen.  

Oppstartsmøte for bærekraftsuken hos Statsforvalteren 
Ordfører var til stede på dette. Mye interessant på agendaen.  

Barn og unges kommunestyre 28.10.22 
Vellykket møte og interessant møte. Alle partiene var representert. Partiene synes dette er et 
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kjekt arrangement.  
Bør vurderes om vi skal ha møtet 2 ganger i året. 

Møte med Gjesdal kirkelig fellesråd 
Interessant møte i forrige uke. Høyt aktivitetsnivå og mange deltakere, spesielt på 
HalloVenn.  
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